
Volen frenar lÕexc�s de bussos a Aiguafreda

LÕequip de govern de lÕAjuntament de Begur estudia crear una normativa per regular lÕacc�s dels submarinistes a

la petita cala dÕAiguafreda durant la temporada estival. El primer tinent dÕalcalde i responsable de Platges,

Eugeni Pibernat, justif ica la necessitat dÕaquesta normativa per la gran pres�ncia de submarinistes, que arriben

a trav�s dÕempreses de fora del municipi, i que ha provocat diversos conf lictes amb els banyistes que ocupen la

petita zona de bany i propietaris de les embarcacions que fan servir lÕembarcador i la zona de boies. ÒHo volem

regularitzar per una q�esti� de conviv�ncia, per� tamb� de sostenibilitatÓ, diu Pibernat, que recorda que el

primer diumenge de juliol van utilitzar la rampa dÕavarada de la cala m�s dÕun centenar de submarinistes. El tinent

dÕalcalde �s conscient que lÕAjuntament no pot impedir lÕacc�s a un espai p�blic a cap colálectiu, i tamb� vol

deixar molt clar que no estan en contra dels submarinistes. Per�, en lÕactual situaci�, creu que �s necessari

regular-ho per millorar la conviv�ncia amb banyistes i propietaris dÕembarcacions. La normativa regularia

diversos aspectes de lÕ�s de la cala, com ara lÕaforament, lÕacc�s o els horaris. ÒVolem controlar lÕactual situaci�,

que actualment �s exagerada amb els submarinistes, i que tots els usuaris puguin gaudir dÕaquest petit rac� del

nostre litoral.Ó
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